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OR-RM.0012.4.25.2022 

 

Protokół Nr 6/22 

z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki 

Rady Miejskiej w Koronowie. 

odbytego w dniu 24 czerwca 2022 r. 

w Urzędzie Miejskim w Koronowie 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki Rady Miejskiej w Koronowie 

Pan Artur Koper  o godzinie 08:0 otworzył posiedzenie komisji. W posiedzeniu uczestniczyło 

8 członków komisji, co wobec składu komisji wynoszącego 9 członków komisji stanowi  

kworum pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji.  

Nieobecni członkowie komisji Pan Mirosława Holka. 

Radna Sławomira Polewana przybyła na posiedzenie komisji w pkt 2. 

 

Lista obecności stanowi  Załącznik nr 1 niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący komisji Pan Artur Koper odczytał porządek posiedzenia, do którego nie  

wprowadzono. 

 

Porządek posiedzenia: 

 

1. Otwarcie posiedzenia komisji i stwierdzenie kworum.  

2. Spotkanie ze stowarzyszeniami działającymi na terenie Gminy Koronowo: 

Towarzystwo Miłośników Ziemi Koronowskiej, Koronowskie Stowarzyszenie Rozwoju 

Turystyki "Szczęśliwa Dolina", Stowarzyszenie Rehabilitacji i Turystyki "Na szlaku", 

Stowarzyszenie Rowerowe  "Rowerowe Koronowo" i klubami sportowymi: Miejsko -

 Gminny Ludowy Klub Sportowy Victoria Koronowo, Ludowy Klub Sportowy Korona, 

Wteleński Klub Sportowy Olimpia Wtelno, Klub Sportowy Spartakus Koronowo, Klub 

Jeździecki Deresz, Klub Sportowy Koronowo. 

3. Analiza materiałów na sesję Rady Miejskiej w Koronowie. 

4. Sprawy bieżące komisji. 

5. Zamknięcie posiedzenia komisji.           
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2.Spotkanie ze stowarzyszeniami działającymi na terenie Gminy Koronowo: 

Towarzystwo Miłośników Ziemi Koronowskiej, Koronowskie Stowarzyszenie Rozwoju 

Turystyki "Szczęśliwa Dolina", Stowarzyszenie Rehabilitacji i Turystyki "Na szlaku", 

Stowarzyszenie Rowerowe  "Rowerowe Koronowo" i klubami sportowymi: Miejsko -

 Gminny Ludowy Klub Sportowy Victoria Koronowo, Ludowy Klub Sportowy Korona, 

Wteleński Klub Sportowy Olimpia Wtelno, Klub Sportowy Spartakus Koronowo, Klub 

Jeździecki Deresz, Klub Sportowy Koronowo. 

 

Na posiedzenie komisji zaproszeni zostali przedstawiciele stowarzyszeń i klubów sportowych 

działających w Gminie Koronowo. Przybyli przedstawiciele: Wteleńskiego Klubu 

Sportowego Olimpia Wtelno, Klubu Sportowego Koronowo, Miejsko - Gminnego 

Ludowego Klubu Sportowego Victoria Koronowo, Towarzystwa Miłośników Ziemi 

Koronowskiej. 

 

Wteleński Klub Sportowy Olimpia Wtelno – Prezes Klubu Marek Socha, Członek Zarządu 

(Koordynator Sportowy) Łukasz Damski. Panowie poinformowali zebranych, że działalność 

klubu jest wspierana przez Gminę Koronowo. Klub otrzymał w tym roku dotację z budżetu 

gminy w wysokości 42.000,00 zł. Aktualnie w klubie trenuje 150 dzieci. Klub ma złotych, 

srebrnych i brązowych partnerów. Funkcjonuje obecnie 9 grup treningowych. Z czego 8 

grup gra w lidze Kujawsko – Pomorskiego Związku Piłki Nożnej. Treningi prowadzi 7 

trenerów. Treningi w większości odbywają się 6 godzin w tygodniu. Pan Marek Socha 

podziękował za inwestycję, która jest w trakcie realizacji, mianowicie za Orlik. 

 

Klub Sportowy Koronowo – Przedstawiciel Mieczysław Szeliga poinformował, że klub działa 

od 2015 r. Obecnie są 3 sekcje zapasów i sumo. Działalność klubu jest dofinansowywana 

przez Gminę Koronowo, Ministerstwo Sportu i Kujawsko – Pomorski Urząd Marszałkowski.  

W chwili obecnej jest 64 członków klubu. Trenują głównie dzieci i młodzież. Zawodnicy 

uczestniczą w zawodach na terenie całej Polski. Treningi odbywają się w Miejsko – 

Gminnym Ośrodku Sportu i Rekreacji w Koronowie 3 razy w tygodniu po 2 godziny. 

Problemem jest brak pomieszczeń magazynowych na sprzęt. 
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Miejsko - Gminnego Ludowego Klubu Sportowego Victoria Koronowo- V-ce Prezes Klubu 

Waldemar Olejnik przedstawił sprawozdanie z działalności Klubu do czerwca 2022 r. 

 

Sprawozdanie stanowi Załącznik Nr 2 niniejszego protokołu.  

 

Towarzystwo Miłośników Ziemi Koronowskiej Prezes Czesława Olejnik poinformowała, że 

Towarzystwo wydaje cyklicznie „Tematy Koronowskie”. Członkowie biorą udział 

w imprezach i uroczystościach organizowanych przez Gminę Koronowo, np. Dożynki 

Gminne, Smaki Lata. Wydano publikację „Mała architektura sakralna Ziemi Koronowskiej”. 

Trwają prace na projektem „Najstarsze nekropolie koronowskie”. Towarzystwo współpracuje 

ze Stowarzyszeniem Towarzystwem Miłośników Batalionu Obrony Narodowej Koronowo. 

Ponadto członkowie Towarzystwa włączyli się w pomoc dla uchodźców z Ukrainy. 

Towarzystwo liczy 25 członków. Składka członkowska wynosi 60,00 zł. 

Posiedzenie komisji opuścili radna Pani Małgorzata Szymczak i radny Pan Piotr Mitera. 

Obecnych 5 członków komisji. 

 

Członkowie komisji poruszyli sprawę godzin funkcjonowania boiska Orlik w Koronowie 

w okresie wakacji. Obecnie boisko otwarte jest w godzinach 16.00 – 20.00. 

Członkowie komisji sformułowali wniosek do Burmistrza Koronowa o zabezpieczenie 

środków w budżecie gminy na funkcjonowanie w okresie letnim boiska Orlik w Koronowie 

od godzin przedpołudniowych. 

Głosowanie: 

Za – 5 głosów 

Przeciw – 0 głosów 

Wstrzymało się - 0 głosów 

 

Posiedzenie komisji opuścił radny Patryk Bociek. Obecnych 4 członków komisji. 

Na posiedzenie komisji przybyła radna Sławomira Polewana. Obecnych 5 członków komisji.   

 

Przewodniczący komisji Artur Koper podziękował zaproszonym gościom za przybycie 

i przedstawienie informacji z działalności klubów i stowarzyszeń. 
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3. Analiza materiałów na sesję Rady Miejskiej w Koronowie. 

Na posiedzenie komisji wrócił radny Piotr Mitera. Obecnych 6 członków komisji. 

 

Rozpatrzenie projektu uchwały  w sprawie zniesienia form ochrony przyrody. 

 

Kierownik Wydziału Rolnictwa, Ochrony Środowiska, Krajobrazu i Zarządzania Energią Pani 

Agata Szulc przedstawiła projekt uchwały. 

 

Członkowie Komisji jednogłośnie 6 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach 

„wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

 

Kierownik Wydziału Nieruchomości i Gospodarki Komunalnej Pani Agnieszka Szwesta 

przedstawiła projekty uchwał: 

1. Rozpatrzenie projektu uchwały  zmieniającej uchwałę w sprawie nadania nazw ulic 

w miejscowości Samociążek. 

 

Członkowie Komisji jednogłośnie 6 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach 

„wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

 
2. Rozpatrzenie projektu uchwały  zmieniającej uchwałę w sprawie określenia przystanków 

komunikacyjnych oraz warunków i zasad korzystania z tych przystanków. 

 

Członkowie Komisji jednogłośnie 6 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach 

„wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

 

Posiedzenie komisji opuściła radna Sławomira Polewana. Obecnych 5 członków komisji. 

 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego  "SREBRNICA" dla terenu położonego w Koronowie, 

gm. Koronowo. 

Kierownik Wydziału Inwestycji i Planowania Przestrzennego Pani Joanna Wardyn 

przedstawiła projekt uchwały. 

 

Członkowie Komisji jednogłośnie 5 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach 

„wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 
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Kierownik Wydziału Finansowo – Budżetowego Pani Barbara Koniarska przedstawiła 

projekty uchwał: 

1.Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Koronowo. 

 

Członkowie Komisji jednogłośnie 5 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” 

i 0 głosach „wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

 

Na posiedzenie komisji wróciła radna Sławomira Polewana. Obecnych 6 członków komisji. 

 

2.Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy 

Koronowo na rok 2022. 

 

Członkowie Komisji 5 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 1 głosie 

„wstrzymującym się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

 

Na posiedzenie komisji wrócił radny Patryk Bociek. Obecnych 7 członków komisji. 

 

3. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania 

finansowego oraz sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Koronowo za 2021 rok. 

 

Członkowie Komisji 6 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 1 głosie 

„wstrzymującym się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

 

4. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie oceny sytuacji ekonomiczno – finansowej 

Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Koronowie. 

 

Członkowie Komisji jednogłośnie 7 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” 

i 0 głosach „wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 
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5. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania 

finansowego oraz sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Koronowo za 2021 rok. 

 

Członkowie Komisji jednogłośnie 7 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” 

i 0 głosach „wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

 

4.Sprawy bieżące komisji. 

 

Posiedzenie komisji opuściła radna Sławomira Polewana. Obecnych 6 członków komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Pan Artur Koper przedstawił PROTOKÓŁ Z PRZEBIEGU 

KONSULTACJI SPOŁECZNYCH przeprowadzonych z mieszkańcami Sołectwa 

Mąkowarsko w sprawie podziału sołectwa na dwa sołectwa – Mąkowarsko obejmujące 

obszar miejscowości Mąkowarsko oraz Sokole Kuźnica obejmujące obszar miejscowości 

Sokole Kuźnica. 

 

Protokół stanowi Załącznik Nr 3 niniejszego protokołu. 

 

Członkowie komisji sformułowali wnioski:  

 

1. przygotowanie projektu uchwały w sprawie podziału Sołectwa Mąkowarsko. 

Głosowanie: 

Za – 5 głosów 

Przeciw – 0 głosów 

Wstrzymało się – 1 głos 

2. zorganizowanie spotkania ze związkami zawodowymi nauczycieli dotyczącego 

dodatków funkcyjnych dla nauczycieli. 

Głosowanie: 

Za – 6 głosów 

Przeciw – 0 głosów 

Wstrzymało się – 0 głosów 
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7.Zamknięcie posiedzenia komisji. 

Przewodniczący Komisji Pan Artur Koper w związku z wyczerpaniem porządku posiedzenia  

o godz. 11:00 zamknął posiedzenia Komisji. 

 

               Przewodniczący Komisji    

                                           /-/  Artur Koper      

Protokół sporządziła            

Magdalena Wanda-Joras 

Inspektor Biura Rady Miejskiej                                   


